
Zápis z 3. zasedání SRUPa, 16. 5 . 2022 
 

Zasedání se konalo 16. 5. 2022 od 17:30 hybridní formou v místnosti SRUPa – budova G, 1. patro a 
aplikaci MS Teams. Celkem online i osobně bylo přítomno 10 členů 

Bc. Petr Leinweber předseda SRUPa FChT 
Michal Nejedlo místopředseda SRUPa FEI 
Natalie Parlagi místopředsedkyně SRUpa DFJP 
Ing. Jiří Šlapák člen SKRVŠ DFJP 
Ing. Lada Dubnová  FChT 
Ing. Petr Šohajek  DFJP 
Bc. Lukáš Vlk  FChT 
Jindra Lavrenčíková  FF 
Daniel Havlíček  FF 
Markéta Svobodová  FR 

 

Za vedení univerzity byli přítomni: 

Prof. Libor Čapek, Ph.D. rektor UPCE, FChT 
Doc. Pavel Panoch, Ph.D. prorektor pro vzdělávání a kvalitu UPCE, FF 
Ing. Petr Bělina, Ph.D. Předseda AS UPCE UPCE, FChT 
Ing. Petr Gabriel, MBA kvestor UPCE 

 

Z hostů byl přítomen 

Miloslav Šobáň Ambasador UPCE esports FChT 
 

Na začátku předseda Studentské rady Univerzity Pardubice (dále SRUPa) přivítal všechny přítomné 
členy, ať už ty přímo na místě nebo ty, kteří byli připojení skrze MS Teams. Dále přivítal zástupce vedení 
univerzity. Pana rektora prof. Libora Čapka, Ph.D., prorektora doc. Pavla Panocha, Ph.D., předsedu AS 
UPCE Ing. Petra Bělinu, Ph.D. a pana kvestora Ing. Petra Gabriela, MBA. 

V první části zasedání předsednictvo obeznámilo členy SRUPa s činností za dobu uplynulou od 
minulého zasedání. Zejména se jednalo o schůzku s vedením UPCE a SKM ohledně kolejí na příští rok, 
přičemž byla oznámena plná kapacita kolejí na příští akademický rok. Také nám bylo oznámeno 
následné plánované snížení kapacit kolejí na rok 2023/2024, z důvodů rekonstrukce budovy D. Také 
bylo informováno předsedou AS UPCE přijetí plánovaného rozpočtu na rok 2022/2023. V tomto 
rozpočtu jsou zaneseny náklady na propagační předměty, spolupořádání výjezdního zasedání SKRVŠ, 
náklady na cestovní náklady související s působením v SKRVŠ pro její členy, náklady na mírné stravování 
během jednání a na další akce SRUPy.  

Dále Ing. Šlapák informoval o činnosti SKRVŠ. Předseda AS UPCE informoval o zařazení členů SKRVŠ do 
dalších orgánů na státní úrovni. 

Předseda SRUPa informoval o skladbě objednaných propagačních předmětů, a především o chystaných 
akcích. Také navrhl možnou účast SRUPy a akademiků na těchto akcích. Jednalo by se především o dva 
kvízy se zaměřením na instituci UPCE jako celku, které by kladly důraz na všeobecnou znalost, které by 



bylo dosaženo především mezifakultní skladbou týmů. Druhý kvíz by s podobným důrazem na 
mezifakultní složení týmů byl zaměřen na základní informace ze studia všech fakult, tj. kvíz ze 
základních kurzů jednotlivých fakult. Dále by se jednalo o sportovní akce ve spolupráci s KTS UPCE, 
přičemž opět by se jednalo jednou o turnaj v jednom sportu a ve druhém by šlo opět o sportovní 
všestrannost. Dále byl zmíněn návrh na organizaci přednášek na UPCE pro širokou veřejnost. Pan 
prorektor Panoch přednesl několik nápadů, zahrnujících i Kavárnu Universitas. Předsednictvo se 
dohodlo na schůzi se členy spolu KU. Pan rektor tuto myšlenku podpořil. Zároveň přítomný ambasador 
UPCE esports, student FChT Miloslav Šobáň, představil činnost esportového týmu univerzity a plány na 
příští akademický rok. Zároveň poděkoval vedení za zájem o tento spolek.  

Vzhledem k faktu, že se jednání uskutečnilo těsně před začátkem zkouškového období, bylo 
rozhodnuto o tom, že tyto akce by měli začít s příštím zimním semestrem.  

V dalším bodě byla diskutována možnost stát se externím členem SRUPy pokud se jedná o studenta 
aktivního ve studentském životě, přičemž přítomní členové nevznesli žádné námitky. Zároveň byla 
zmíněna možnost pozvání bývalých členů a studentů UPCE na některá zasedání. Přítomní členové 
projevili souhlas. 

Různé 
Předseda SRUPa se optal pana kvestora na situaci ohledně dovybavení prostor SRUPa. Pan kvestor 
potvrdil naskladnění části předmětů a předestřel možnou instalaci na konci května.  

         ………………………………  

        Bc. Petr Leinweber, předseda SRUPa 

 

 


